

National AccessAbility Week – digital copy

### FACEBOOK - ENGLISH

People with disabilities are challenged every day by physical barriers in our communities. This National AccessAbility Week, #pushforaccess with a simple click to show your support for a Canada that's accessible for all.

LINK: [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

### FACEBOOK - FRENCH

Les personnes ayant un handicap doivent relever des défis tous les jours en raison des obstacles physiques qui se trouvent dans nos collectivités. Pendant la Semaine nationale de l'accessibilité, servez-vous du mot-clic pour montrer votre soutien envers un Canada accessible à tous!

LINK: [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

### INSTAGRAM - ENGLISH

People with disabilities are challenged every day by physical barriers in our communities. This National AccessAbility Week, visit [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca) and join the online community of Canadians who support a country that's accessible for all. #pushforaccess

### INSTAGRAM - FRENCH

Les personnes ayant un handicap doivent relever des défis tous les jours en raison des obstacles physiques qui se trouvent dans nos collectivités. Pendant la Semaine nationale de l'accessibilité, consultez [pushforaccess.ca](http://pushforaccess.ca) et joignez-vous à la communauté virtuelle de Canadiens et de Canadiennes qui affichent leur soutien pour un pays accessible à tous.

### TWITTER

Monday: Happy National #AccessAbility Week! #pushforaccess to join the online community of accessible Canada supporters! [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

Tuesday: It's National #AccessAbility Week! Will you #pushforaccess? [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)  
FRENCH : C'est la Semaine nationale de l'accessibilité! Pousserez-vous avec nous grâce au mot-clic #pushforaccess? [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

Wednesday: This National #AccessAbility Week, show your support for an accessible Canada and #pushforaccess at [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

Thursday: Do you support an accessible Canada? #pushforaccess this National #AccessAbility Week at [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

FRENCH : En faveur d'un Canada accessible? Utilisez #pushforaccess en cette Semaine nationale de l'accessibilité sur [pushforaccess.ca](http://pushforaccess.ca)

Friday: Let's change the way we think about accessibility. Visit [pushforaccess.ca](http://pushforaccess.ca) to learn more and support access for all at [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca).

Saturday: National #AccessAbility Week is almost over! Did you #pushforaccess? [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca)

National AccessAbility Week – digital copy

SHORT EMAIL OR NEWSLETTER BLURB - ENGLISH

**Celebrate National AccessAbility Week, May 28-June 3, 2017!**

Inspired in 1988 by Rick Hansen’s Man In Motion World Tour, National AccessAbility Week celebrates, highlights and promotes inclusion and accessibility in our communities and workplaces across Canada, and helps change the way we think, talk and act about barriers to accessibility.

Daily, people with disabilities, our aging population and others continue to be challenged by physical barriers in the places we all live, work and play. Let’s change that!

**This National AccessAbility Week, show your support for an accessible Canada by visiting [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca) and join the online community of access supporters.**

SHORT EMAIL OR NEWSLETTER BLURB - FRENCH

**Célébrez la Semaine nationale de la Semaine nationale de l’accessibilité, du 28 mai au 3 juin 2017!**

Tirant son inspiration de la Tournée mondiale Rick Hansen de 1988, la Semaine nationale de l’accessibilité sera l’occasion de célébrer, de souligner et de promouvoir l’inclusion et l’accessibilité dans nos collectivités et nos milieux de travail, partout au Canada, et contribuera à changer notre façon de penser, de parler et d’agir en ce qui concerne les obstacles à l’accessibilité.

Tous les jours, les personnes ayant un handicap, les membres de notre population vieillissante et d’autres personnes continuent de relever des défis en raison des obstacles physiques qui se trouvent dans les endroits où nous vivons, travaillons et jouons. Nous pouvons changer les choses!

**En cette Semaine nationale de l’accessibilité, soutenez un Canada accessible à tous en consultant le site [pushforaccess.ca](http://pushforaccess.ca) et en vous joignant à la communauté virtuelle des partisans de l’accessibilité.**

LONGER EMAIL OR WEBSITE COPY - ENGLISH

**Be a part of National AccessAbility Week!**

On May 11, the Honourable Carla Qualtrough, Minister of Sport and Persons with Disabilities, [announced that she would be launching an annual national week](#) devoted to inclusion and accessibility.

From May 28 to June 3, 2017, *National AccessAbility Week* will celebrate, highlight and promote inclusion and accessibility in our communities and workplaces across Canada. The week will help to change the way we think, talk and act about barriers to participation and accessibility, and bring attention to some of the important initiatives the government and other disability organizations are undertaking to bring about this change.

Daily, people with disabilities, our aging population and others continue to be challenged by physical barriers in the places we all live, work and play. Let’s change that!

**This National AccessAbility Week, show your support for an accessible Canada by visiting [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca) and join the online community of access supporters.**

LONGER EMAIL OR WEBSITE COPY – FRENCH

**Participez à la Semaine nationale de l’accessibilité!**

Le 11 mai, la ministre des Sports et des Personnes handicapées, l’honorable Carla Qualtrough, [a annoncé qu’elle lancerait la Semaine nationale de l’accessibilité](#), une semaine dédiée à l’inclusion et à l’accessibilité.

Du 28 mai au 3 juin 2017, la *Semaine nationale de l’accessibilité* sera l’occasion de célébrer, de souligner et de promouvoir l’inclusion et l’accessibilité dans nos collectivités et nos milieux de travail, partout au Canada. Cette semaine contribuera à changer notre façon de penser, de parler et d’agir en ce qui concerne les obstacles à la participation et à l’accessibilité et elle attirera l’attention sur certaines des initiatives importantes que le gouvernement et d’autres organismes œuvrant pour les personnes ayant un handicap entreprennent pour réaliser ce changement.

Tous les jours, les personnes ayant un handicap, les membres de notre population vieillissante et d’autres personnes continuent de relever des défis en raison des obstacles physiques qui se trouvent dans les endroits où nous vivons, travaillons et jouons. Nous pouvons changer les choses!

**En cette Semaine nationale de l’accessibilité, soutenez un Canada accessible à tous en consultant le site [www.pushforaccess.ca](http://www.pushforaccess.ca) et en vous joignant à la communauté virtuelle des partisans de l’accessibilité.**

**[ SOCIAL MEDIA IMAGES BELOW / IMAGES POUR MÉDIAS SOCIAUX CI-DESSOUS ]**

Twitter image



Instagram



